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Kolloverksamhet 
 
Stadsdelsnämnden ansvarar för att fördela platserna för sommarkolloverksamheten. 
Fördelningen baseras på olika parametrar varav vårdnadshavares inkomst är en. 
För att säkerställa att alla barn som vill ges möjlighet att delta i kolloverksamhet är det viktigt 
att fördelningen fungerar. 
 
 
 
Vi vill därför fråga följande: 
 

1. Hur många sökande finns det inom varje inkomstkategori? Om det inte finns siffror 
för 2025 tar vi gärna del av motsvarande siffror för 2024. 
 

2. Hur många platser planeras för varje inkomstkategori avseende 2025? Hur många 
platser fanns för varje inkomstkategori 2024? 
 

3. Vad kostar varje kolloplats och hur fördelas den kostnaden? (Vilken förvaltning 
betalar och vilken förvaltning får del av deltagaravgiften?) 
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